
IZ DELOVNIH KOLEKTIVOV
Januarja letos se je iztekla

15. obletnica izdajanja Gla-
snika, glasila delovnih Ijudi
živilskega kombinata Žito.
Prav je, da ob tem jubileju za-
želimo vsem tistim, ki to gla-
silo uslvarjajo, veliko delov-
nih uspehov, Glasniku pa, da
bi postal še boljši in da bi izha-
jal mesečno.

•

To pot jo je vevškim papir-
ničarjem v precejšnji meri za-
godlazima. Nezato, kei bi jih
presenetil sneg sredi nedo-
končanega dela, ampak to, d;i
ga sploh ni. Dobili so teptalni
stroj, delovati je pričela vleč-
nica na Trebeljevem, nekaj
dni je bilo kot ustvurjenih za
pravo smuko, snegu p;i ni. Če
pa bo, potem bo na Trebelje-
vem zagotovo še veselo.

•
Tozd Mlini se je lotil naj-

večje tehnološke investicije v
zgodovini svojega obstoja.
Investicija zajema moderni-
zacijo notranjih pretokov
moke in transport od termi-
nala do potrošnikov, predra-
čunska vrednost del znaša
skoraj osem starih milijard.
Namesto v vrečah bodo moko

dostavljali v risternah, ves si-
stem bodočega dela pa bo te-
meljn na lem, da bo moka, ki
jo bodo izdelali v mlinu, bhko
neovirano »tekla« iz celice v
celico znotraj samega skladiš-
ča, iz teh pa v terminal in nato
v dsterne. Treba je povedati,
da je bilo dosedanje pokijenje
(pa tudi praznjenje) ročno, da
je bilo zamudno in tudi ne-
higienično, možnost mešanja
mok je bila zelo omejena.
tako da so težko pripravljali
nekalere kvalitetne vrste
moke.

Konec januarja ^o se de-
lavci delovne organizacije
Elektroobnova z dvotretjin-
sko večino odločili, da se
združijo v delovno organiza-
cijo Slovenija ceste — Teh-
nika kot temeljna organizaci-
ja, o tem pa bodo konec fe-
bruarja odloč^li tudi delavci
SCT. Glede na to, da je po-
^lovna usmeritev SCT usmer-
jena v izvajanje celotne grad-
bene storitve, elektroinstala-
cijska dela pa so jim doslej
opravljali različni kooperanti,
Uihko pričakujemo, da bo
združitev uspešna.
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